
1  

  
Dobrovolný svazek obcí Tišnovsko 

Radniční 14, 666 01 Tišnov 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RADY DSO č. 2/2020 

 
konané dne 26.2.2020 od 14.00 hod  

HZS JMK, Tišnov 

 

 Zahájení: 

Jednání Rady DSO Tišnovsko zahájil předseda svazku p. Radomír Pavlíček v 14.00 hodin.  

Přítomní: viz prezenční listina – zasedání Rady č. 2 je usnášeníschopné. 

Jmenovitě: Radomír Pavlíček, předseda  

 Petr Tomek, místopředseda 

 Ladislav Tichý 

 Ing. Lubomír Katolický 

 Ludmila Špačková 

                                MgA. Petra Bendová 

 Bc. Jiří Dospíšil 

Mgr. Marie Brázdová, Ph.D 

Omluven: Ing. Jiří Mráz 

Dále přítomni:       PhDr. Miriam Jedličková, manažerka 

Ing. David Lacina – specialista pro GDPR a VŘ 

Jitka Jandová – účetní svazku   

  
 Navržený program jednání: 

1. Zahájení – technické záležitosti 
2. Informace z jednání ze ZO Borač 
3. Přijetí účelové dotace z MF ČR na provoz ŠPO na rok 2020 
4. Schválení podání žádosti o dotace JMK Zdravý kraj 
5. Informace o přípravě žádosti o dotaci na OPŽP výzva č.122 
6. Ceník služeb CSS DSO na rok 2020 
7. Akce setkání v krojích 
8. Svazkový letní tábor 2020 
9. Různé – diskuze, připomínky 
10. Závěr 

 

1) Zahájení – technické záležitosti (schválení programu jednání, schválení zapisovatelky a ověřovatele 

zápisu). 

Předseda svazku p. Radomír Pavlíček zahájil jednání Rady č.2 /2020 svazku přivítáním členů. Předseda svazku 

za ověřovatele navrhl paní Mgr. Marie Brázdovou, Ph.D, zapisovatele navrhl pana Ing. Davida Lacinu.  
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Návrh usnesení č.02/2020/01: 
Rada DSO Tišnovsko schvaluje program jednání a za ověřovatele zápisu č. 2/2020 schvaluje paní Mgr. 
Marii Brázdovou, Ph.D. Zapisovatele stanovuje pana Ing. Davida Lacinu.  
Hlasování č. 1:             pro:   8   proti: 0 zdržel  se: 0 (přítomno   8    ) Usnesení bylo přijato 

 
 

2. Informace z jednání se ZO Borač 

Předseda svazku informoval přítomné o schůzce v Borači na zastupitelstvu obce. V rámci zastupitelstva byla 

představena vypracovaná studie na svazkovou vývařovnu. Ve studii se potvrdilo, že vývařovna vznikne ve 

spodní části budovy. Zastupitelé Borač tento návrh na vybudování vývařovny jednohlasně zamítli. Předseda 

svazku vyzval přítomné členy rady k hledání řešení. Vyzval přítomné k myšlence postavení vývařovny na zelené 

louce o rozloze 500-600 m2. Pan Ladislav Tichý podotkl, že Dolní Loučky zvažují o rozšíření stávající kuchyně. 

Vyzval předsedu svazku, ať se spojí se starostou obce, zda by nebylo možné řešit vývařovnu v obci Dolní Loučky.  

 

Návrh usnesení č. 02/2020/02: 

Rada DSO Tišnovsko bere na vědomí informace z jednání ZO Borač. 

 

3. Přijetí účelové dotace z MF ČR na provoz ŠPO na rok 2020 

 

Informace podala paní Jedličková, o tom, že začátkem roku 2020 podala žádost o dotaci na MF ČR na 

úhradu výdajů na provoz ŠPO Svazkové mateřské školy VENKOV na rok 2020, kterou zřídil svazek 

Tišnovsko. Ministerstvo financí vydalo Rozhodnutí o poskytnutí neinvestiční účelové dotaci ve výši 

585 200,- Kč. Informovala o tom, že finanční prostředky jsou již v tomto okamžiku na účtu ČNB a po přijetí 

Radou budou převedeny v plné částce na účet ŠPO.  

 

Návrh usnesení č. 02/2020/03: 

Rada DSO Tišnovsko schvaluje přijetí neinvestiční účelové dotace z MF ČR na provoz ŠPO na rok 2020, 

dle přílohy č. 1 zápisu.  

Hlasování č. 2:             pro:   8   proti: 0 zdržel  se: 0 (přítomno   8    ) Usnesení bylo přijato 
 

4. Schválení podání žádosti o dotace JMK Zdravý kraj 

 

Manažerka svazku představila dotační program Zdravý kraj. Seznámila přítomné, že v letošním roce se 

chce DSO Tišnovsko znovu zapojit do dotačního programu Zdravé municipality JMK. Plánovaný projekt 

bude zaměřen na realizaci 5 přednášek v 5 partnerských obcích. Obsahem přednášek bude zaměřen 

především na prevenci hygienických návyků před šířením virových onemocnění. Druhou část setkání tvoří 

workshop na téma „zdravé stravování“ s nutriční terapeutkou. Lektorem na první pomoc bude pan Mgr. 

Josef Flek a lektorem na zdravou výživu bude p. Jana Navrátilová. Paní manažerka předložila členům 

rozpočet akce. Po krátké diskusi bylo přistoupeno k hlasování o návrh usnesení.  

 

Návrh usnesení č. 02/2020/04: 

Rada DSO Tišnovsko schvaluje podání žádosti o dotaci z programu Zdravé municipality JMK 2020 na 

projekt s názvem „Zdraví pro každého“, dle přílohy č. 2 zápisu.  

 

Hlasování č. 3     :                         pro:   8   proti: 0        zdržel  se: 0  (přítomno    8        )  Usnesení bylo přijato 
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5. Informace o přípravě žádosti o dotaci na OPŽP výzva č. 122 

Manažerka svazku seznámila přítomné s výzvou OPŽP č. 122. Veškeré informace k této výzvě rozeslala 

mezi členské obce. Jedná se o nákup kompostérů a štěpkovačů svazkových obcí, které mají do 15. 3. 2020 

zaslat závazné stanovisko o zájmu zapojení se do společného projektu. 

Manažerka dále seznámila přítomné s návrhem smlouvy o dílo mezi svazkem a firmou ASHPA oběhová 

hospodářství, s.r.o. –viz. příloha č. 3. Smlouvou se firma ASHPA s.r.o. zavazuje zpracovat analýzu 

potenciálu produkce odpadů v zájmové oblasti a materiálových toků, dle předloženého zájmu obcí pro 

tuto výzvu. Proběhla krátká diskuse.  

 

Návrh usnesení č. 02/2020/05: 

Rada DSO Tišnovsko schvaluje Smlouvu o dílo mezi svazkem Tišnovsko a firmou ASHPA oběhová 

hospodářství, s.r.o. tř.kpt. Jaroše 1922/3, 602 00 Brno, IČ 04455967, dle přílohy č. 3 zápisu.  

Hlasování č. 4:             pro:   8   proti: 0 zdržel  se: 0 (přítomno   8    ) Usnesení bylo přijato 
 

6. Ceník služeb CSS DSO na rok 2020 

Předseda svazku seznámil přítomné s ceníkem služeb na rok 2020, viz příloha č. 4. Ceny za činnosti CSS 

v rámci dotačního poradenství a realizace veřejných zakázek zůstává nezměněná.  

Do ceníku byly doplněny dvě nové činnosti: 

1) administrace profilu zadavatele/ tvorba profilu a jeho administrace   

2) tvorba ekonomické analýzy obce (cash flow)  

Po krátké diskusi bylo přistoupeno k hlasování o návrh usnesení.  

Návrh usnesení č. 02/2020/06: 

Rada DSO Tišnovsko schvaluje ceník služeb a činností svazku Tišnovsko na rok 2020, dle přílohy č. 4 

zápisu. 

Hlasování č. 5:             pro:   8   proti: 0 zdržel  se: 0 (přítomno   8    ) Usnesení bylo přijato 

 

7. Akce setkání v krojích 

Předseda svazku seznámil přítomné se záměrem partnerství svazku Tišnovsko při realizaci akce 

Podhoráckého muzea, KVJ a města Tišnova s názvem „Setkání v krojích“, které by se mělo uskutečnit dne 

7.6.2020. Program akce se aktuálně připravuje. Cílem akce je prezentace krojů a krojovaných z cca. 10 

obcí na Tišnovsku. Dále se plánuje výstava obecních praporů zapojených obcí. Svazek v rámci partnerství 

zajistí pro akci mobilní podium a občerstvení pro účinkující. Na tuto akci bude podána žádost o dotaci na 

kulturu z rozpočtu JMK. Podání žádosti o dotaci zajistí obec Předklášteří.  

Návrh usnesení č. 02/2020/07: 

Rada DSO Tišnovsko bere na vědomí informace o partnerství svazku Tišnovsko při realizaci akce 

„Setkání v krojích“ v obci Předklášteří dne 7.6.2020. 

 

8. Svazkový letní tábor 

 

Manažerka svazku seznámila přítomné se záměrem pořádat svazkový letní tábor. Všechny podklady 

s přesným popisem akce představí na další Radě č. 3/2020 v březnu. 

Návrh usnesení č. 02/2020/08: 

Rada DSO Tišnovsko bere na vědomí záměr pořádat svazkový letní tábor v roce 2020. 
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9. Různé – diskuze, připomínky 

 

- účetní svazku paní Jandová seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 1/2020. Rozpočtové 

opatření č. 1 je přílohou č. 5 zápisu. 

Návrh usnesení č. 02/2020/09: 

Rada DSO Tišnovsko bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1 dle přílohy č. 5 zápisu. 

 

- účetní svazku paní Jandová seznámila přítomné se závěrečnou zprávou o inventarizaci majetku, 

pohledávek a závazků DSO, která byla provedena v souladu s vyhláškou č. 270/2010 Sb., o 
inventarizaci závazků a majetků a vnitroorganizační směrnicí o inventarizaci. Inventarizační zpráva 
za rok 2019 byla zpracována dne 30. 1. 2020. Za organizaci, řízení a provedení organizace 
inventarizace majetku odpovídá inventarizační komise ve složení: předseda komise Petr Tomek a 
členové komise – Radomír Pavlíček, Jitka Jandová, PhDr. Miriam Jedličková. Komise provedla 
inventarizaci hmotného a nehmotného majetku, závazků a pohledávek se závěrem, že nebyly 
zjištěny žádné rozdíly mezi účetním (dokladovým) a fyzickým (skutečným) stavem.  

- .  

Návrh usnesení č. 02/2020/10: 

Rada DSO Tišnovsko bere na vědomí výsledek inventarizace a inventarizační zprávu za rok 2019, dle 

přílohy č. 6 zápisu.  

Hlasování č. 1  0:            pro:   8   proti: 0 zdržel  se: 0 (přítomno   8    ) Usnesení bylo přijato 

 

- účetní svazku p. Jandová seznámila dále přítomné se závěrečnou zprávou o inventarizaci majetku, 

pohledávek a závazků školské právnické osoby Svazkové mateřské školy VENKOV, která byla 

provedena v souladu s vyhláškou č. 270/2010 Sb., o inventarizaci závazků a majetků a 

vnitroorganizační směrnicí o inventarizaci. Inventarizační zpráva za rok 2019 byla zpracována dne 

31. 12. 2019. Za organizaci, řízení a provedení organizace inventarizace majetku odpovídá 

inventarizační komise ve složení: předseda komise Šárka Maloňová a členové komise – Packová 

Barbora a Martina Pavlíčková. Komise provedla inventarizaci hmotného a nehmotného majetku, 

závazků a pohledávek se závěrem, že nebyly zjištěny žádné rozdíly mezi účetním (dokladovým) a 

fyzickým (skutečným) stavem. 

Návrh usnesení č. 02/2020/11: 

Rada DSO Tišnovsko bere na vědomí výsledek inventarizace a inventarizační zprávu školské právnické 

osoby Svazkové mateřské školy VENKOV za rok 2019, dle přílohy č. 7 zápisu.  

Hlasování č. 11:            pro:   8   proti: 0 zdržel  se: 0 (přítomno   8    ) Usnesení bylo přijato 

 
 - v bodě různé seznámila manažerka svazku přítomné s podáním žádosti o dotaci z rozpočtu JMK 

 na Infraset. Diskuze proběhla na téma, kdo bude provozovat zařízení. Pan Ladislav Tichý seznámil 

 přítomné s návrhem, že se zeptá v Dolních Loučkách pracovníků OU, zda by nebyl zájem dělat 

 obsluhu.  

 - dále manažerka p. Jedličková seznámila přítomné, že dne 27.2.2020 přišla informace ze SMO ČR, 

 že aktivním CSS bude v rámci projektů CSS prodloužen projekt, tedy financování v rámci projektu 

 CSS  do konce roku 2020. Ze SMO ČR bude hrazen jeden celý úvazek. Dodatek k prodloužení bude 

 svazek schvalovat po jeho obdržení ze svazu měst a obcí cca. v měsíci březnu.  

- předseda svazku informoval přítomné o možnosti zapojení se do kampaně JMK "Kraj bez plastu". 

DSO Tišnovsko požádalo JMK o celkem 800 ks vratných kelímků, které budou využité při akcích 

pořádaných svazkem a jeho členskými obcemi. V případě schválení požadavku Radou JMK bude 

dotace zajištěna formou poskytnutí věcného daru na základě darovací smlouvy mezi JMK a 
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svazkem Tišnovsko. 

  

 -nikdo další se do diskuze nepřihlásil. 

10. Závěr 

Předseda svazku poděkoval za průběh jednání a v 14:55 ukončil schůzi. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zápis ověřil: 

Radomír Pavlíček 

předseda DSO Tišnovsko 

 
 
 
 

  

Mgr. Marie Brázdová, Ph.D 

                                                                                                          člen Rady DSO Tišnovsko 
 
 
 
 

Zapsal: Ing. David Lacina 


